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Uplynulá sezóna 2017 patrila určite k tým najúspešnejším a to hlavne 
z pohľadu organizovania motocyklových podujatí pre priaznivcov Enduro súťaží. 
Ako každý rok ŠK EaR mala v sezóne 2017 úlohu zabezpečiť seriál MM SR, SP 
a Hobby, pripraviť reprezentáciu na podujatia ME a hlavne finále ME, ktoré sa 
v tomto roku konalo u nás doma v Gelnici a podporiť nový seriál Super Enduro.. 
Za týmto účelom sa ŠK stretla niekoľkokrát v priebehu sezóny priamo na 
podujatiach.  ŠK pracovala v zložení: P. Sás, P. Radoczi, V. Veteška, Š. Svitko,  
J. Marenčák a P. Lazar. V novembri sa Vilo Veteška z pracovných dôvodov 
vzdal členstva v komisii. Za jeho dlhoročnú prácu v ŠK EaR mu týmto ďakujem 
a verím, že budeme v kontakte aj v budúcnosti. 
 
      Seriál MM SR bol naplánovaný na osem podujatí – 4 súťaže  klasické 
Enduro (pre MMSR, SP) a 4 x Country Cross. Na záver sezóny sa žiaľbohu 
nepodarilo zorganizovať súťaž dvojíc ako 9. podujatie sezóny. Za veľký úspech, 
ktorý sa už asi ťažko podarí zopakovať považujem usporiadanie štyroch Enduro 
súťaží. Mali opäť dve úplne nové lokality – myslím z pohľadu MMSR. Enduro 
Lovčica – Kopernica a CC v Lehote pod Vtáčnikom. Enduro v Gelnici bolo spolu 
s finále ME. Celkovo všetky podujatia  boli zorganizované na vynikajúcej úrovni. 
Možno 4 klasické Enduro podujatia zapríčinili, že z pohľadu priemerného počtu 
účastníkov sme oproti minulému roku klesli na 194  (bez započítanie Gelnice) 
Našťastie sme tento pokles domácich účastníkov dokázali pre Enduro súťaže 
kompenzovať maďarskými jazdcami, ktorí si pri našich troch podujatiach urobili 
svoje Majstrovstvá Maďarska a tak sa podarilo usporiadateľom finančne lepšie 
vykryť  náročnú organizáciu Enduro súťaže. Tiež sa nám podarilo rozbehnúť 
on-line prihlasovanie na podujatia, ktoré sa celkom osvedčilo a v druhom kroku 
skúsime urýchliť formálne preberanie priamo na podujatí. 
      

V tomto roku sme rozbehli prvý ročník Pohára SMF v Super Endure. 
Štyria organizátori dokázali pripraviť atraktívne trate na ktorých jazdci 
predvádzali naozaj napínavé súboje. Super Enduro je  atraktívny pretek hlavne 
pre divákov. Za všetko hovorí názor diváka v Koši, že je neuveriteľné, že s tak 
malým počtom jazdcov a na tak krátkej trati je možné vidieť veľmi zaujímavé 
preteky. ŠK podporila tento ročník okrem metodickej pomoci aj cenami – 
pohármi pre účastníkov a zabezpečila riaditeľa preteku. Tu stojí pred ŠK úloha 
pre budúcnosť skúsiť vyriešiť financovanie organizovania týchto podujatí, 
pretože len zo štartovného náklady spojené s pretekom nie je možné pokryť.  
   Na záver mi nedá nespomenúť tragickú udalosť na podujatí CC v Lehote pod 
Vtáčnikom, keď nás navždy opustil kamarát a aj pretekár Vlado Magurský. Česť 
jeho pamiatke. 
 
     Štátna reprezentácia – ME boli prioritou a do podpory sme zaradili 5 
jazdcov. Podmienkou bolo zúčastniť sa všetkých podujatí ME. Tomáš Zboran 



skončil v celkovom hodnotení z našich jazdcov najlepšie E1 junior – 5. miesto. 
Z juniorov tiež v E1  skončil J. Zahustel na 12. mieste Oproti minulému roku sa 
lepšie darilo M. Haviarovi 6. miesto E1 a T. Hostinský celkovo tiež skončil na 6 . 
mieste v E2. Zo zdravotných dôvodov po zranení hneď na prvom podujatí seriál 
opustila naša jediná žena Katka Juríčková. Vôbec tohtoročná sezóna našim 
dievčatám nepriala a bola veľká škoda, že sa nemohli prejaviť na domácom 
finále ME v Gelnici. SMF malo na záverečnom hodnotení ME v Gelnici v súťaži 
Národných tímov zastúpenie v seniorskej, juniorskej a veteránskej súťaži. 
Seniorom sa nedarilo a po odstúpení Števa Svitka a Mira Ševelu sme skončili 
na poslednom 11. mieste. O to viac nás potešili juniori svojim pekným 2. 
miestom a veteráni s úspechom dojazdili tiež na 2. mieste. Za cieľom 
dosiahnutia čo najlepšieho výsledku ŠK zorganizovala jazdecké sústredenie 
priam na tratiach ME, čo sa stretlo s veľkým záujmom nominovaných jazdcov.  
Na ISDE sme mali zastúpenie len v súťaži ženských Národných tímov. Prvýkrát 
v histórii dojazdil slovenský ženský tím v kompletnej zostave. Za tento historický 
úspech patrí poďakovanie Katke Juríčkovej, Karin Hostinskej a Gabike 
Čipkovej, ale aj manažérovi René Miranovi. A samozrejme musíme spomenúť 
Dakar. Je to síce komerčné podujatie, ale vďaka svojej popularite pomáha 
zviditeľňovať náš motocyklový šport doma a aj vo svete. A to hlavne vďaka 
účasti Števa Svitka a Ivana Jakeša, ktorí na tomto podujatí už patria k stáliciam 
v štartovnom poli.  
 
      Záverom mi dovoľte poďakovať všetkým jazdcom za ich športové 
vystupovanie a záujem o naše podujatia a samozrejme organizátorom, ktorí 
nám aj v tomto roku pripravili divácky zaujímavé preteky na vysokej športovej 
úrovni. Samozrejme sme si vedomí, že stále je čo zlepšovať. Sme otvorení 
všetkým Vašim rozumným návrhom na zlepšenie našich podujatí a celkového 
ponímania Endura na verejnosti. Zároveň chcem poďakovať sekretariátu SMF 
za technickú aj administratívnu podporu a verím, že aj v nasledujúcej sezóne sa 
budeme na našich podujatiach stretávať v dobrej nálade a patrične športovo 
nabudení. 
      

Ďakujem za pozornosť.                                          
 
 
Valčianska dolina, 2.12.2017 

 
 
 


